
 

 

 

ACTA AJUNTAMENT PLE 

 

 

 

MINUTA NUMERO: 5/2015 

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 

DIA 13 DE JUNY DE 2.015  

1ª CONVOCATÒRIA 

HORA: 12:00 

LLOC: Saló de Plens 

  

ASSISTENTS: 

JULIO CÈSAR MARTÍNEZ BLAT 

ALBA CATALUÑA PEYDRO 

DIEGO PERONA MARTINEZ 

MARÍA DEL CARMEN RODRIGO LLUCH 

MIGUEL ISIDRO PELEGERO CALATAYUD 

ROMÁN ALFONSO VIDAL 

JOSÉ VICENTE SOLER LÓPEZ 

JAVIER GASCÓ FABADO 

RAMÓN VICENTE LLADRÓ MURGADAS 

FERRÁN PARDO LLOPIS 

VICTOR MARTINEZ PUCHOL 

  

SR. SECRETARI 

D. EVARISTO MUÑOZ MONTERDE 

  

REPRESENTEN LA TOTALITAT DELS MEMBRES LEGALS QUE INTEGREN LA 

CORPORACIÓ.  

  

DESENROTLLAMENT DE LA SESSIÓ 
  

           A l'hora indicada, i prèvia comunicació a este efecte, es van reunir els 

Regidors electes en les passades eleccions locals, convocades per Reial Decret 

233/2.015, de 30 de març, (“B. O. E.” núm. 77 de 31 de març)  tots els quals 

s'expressen, als efectes de tractar l'assumpte següent: 

  

            ÚNICO.- Constitució de la Corporació local i elecció d'Alcalde. 

  

ASSUMPTES TRACTATS 

 



 

 

          D'acord amb els tràmits procedimentals que indiquen els articles 195 i 196 de 

la vigent Llei Orgànica 5 1985/, de 19 de juny, del Règim Electoral General, i 37 del 

Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 

aprovat per Reial Decret 2568, 1986/, de 28 de novembre, tenen lloc els actes 

següents: 

  

I. CONSTITUCIÓ DE LA TAULA D'EDAT 
  

          D'acord amb els antecedents que es troben en l'Ajuntament, el Secretari 

informa que, entre els Regidors electes presents, el de major edat és D. José Vicente 

Soler López, i la de menor edat és Sra Alba Cataluña Peydro. 

  

           Per tant, queda constituïda la Taula d'Edat amb estos dos Regidors electes 

presents, actuant jo de Secretari. 

  

II. COMPROVACIÓ DE CREDENCIALS 
  

           La Taula constituïda comprova les credencials i l'acreditació de la personalitat 

dels Regidors electes, d'acord amb la proclamació de les candidatures  que a 

l'Ajuntament li ha remés la Junta Electoral de Zona de València. 

  

III. CONSTITUCIÓ DE LA CORPORACIÓ 

  

           Comprovat per la Taula d'Edat que concorren a la sessió la totalitat dels 

Regidors electes, que constituïxen la majoria absoluta, els presents presten jurament 

o promesa, segons el que disposa el Reial Decret 707/1979, de 5 d'abril, davall la 

fórmula: 

  

            “Jure...” o “Promet...” “... per la meua consciència i honor complir 

fidelment les obligacions del càrrec de Regidor de l'Ajuntament de Vinalesa, amb 

lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de la 

Comunitat Valenciana.” 

  

El Sr. Ferrán Pardo Llopis formula promesa del càrrec de regidor en els termes 

següents: 

  

“Promet complir fidelment les obligacions del càrrec de regidor de l'Ajuntament de 

Vinalesa, i per imperatiu legal amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la 

Constitució i l'Estatut d'Autonomia del poble valencià”. 

  



 

 

El Sr. Victor Martinez Puchol formula promesa del càrrec de regidor en els termes 

següents: 

  

“Promet complir fidelment les obligacions del càrrec de regidor de l'Ajuntament de 

Vinalesa, guardar i fer guardar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia per imperatiu 

legal”. 

  

  

           Tot seguit la Taula declara constituïda la Corporació. 

  

IV. ELECCIÓ D'ALCALDE 
  

           A continuació, jo, el Secretari, informe del que disposa l'article 196 de la 

vigent Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, el qual fixa 

el procediment que s'ha de seguir per a l'elecció d'Alcalde, quedant l'Ajuntament 

assabentat del seu contingut. 

  

           Els noms i cognoms dels regidors que encapçalen les llistes electorals que 

s'indiquen i que presenten candidatura, ordenats segons el nombre de vots obtinguts, 

són els següents: 

  

-       JULIO CESSAR MARTÍNEZ BLAT pel PSOE 

-       MIGUEL ISIDRO PELEGERO CALATAYUD, pel PP 

-       JAVIER GASCÓ FABADO per Veïns per Vinalesa 

  

           Tot seguit, tots els Regidors presents procedixen, per mitjà de papereta secreta 

i depositada en una urna, a l'elecció d'Alcalde, que dóna el resultat següent:  

  

-6 vots a favor del Regidor JULIO CESAR MARTÍNEZ BLAT, que encapçala la 

llista electoral presentada per PSOE. 

-3 vots a favor del  Regidor MIGUEL ISIDRO PELEGERO CALATAYUD, que 

encapçala la llista electoral presentada pel PP. 

-2 vots a favor del regidor JAVIER GASCÓ FABADO, que encapçala la llista 

electoral presentada pot VEÏNS PER VINALESA. 

  

Obté la majoria absoluta el regidor JULIO CESAR MARTÍNEZ BLAT  i per tant és 

proclamat ALCALDE –PRESIDENT De l'AJUNTAMENT DE VINALESA. 

  

           Tot seguit, pren possessió del seu càrrec i presta promesa, segons el que 

disposa el Reial Decret 707/1979, de 5 d'abril, davall la fórmula: 

  



 

 

            “Promet per la meua consciència i honor complir fidelment les obligacions 

del càrrec d'Alcalde de l'Ajuntament de Vinalesa amb lleialtat al Rei , i respectar i 

fer respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de la Comunitat Valenciana” 

  

El Sr. Alcalde a continuació dóna la paraula als candidats que encapçalen les llistes 

electorals dels diferents partits polítics. 

  

El Sr. Miguel Isidro Pelegero en representació del Partit Popular pren la paraula i 

assenyala: 

  

“Bon dia a tots. Abans que res vull felicitar a Julio per la seua renovació com a 

Alcalde, i el que volia simplement agrair a totes les persones que han continuat 

confiant amb populars per Vinalesa, i el que volia dir simplement que no anem a 

fallar-los perquè encara que estiguem en l'oposició farem un treball professional, 

seriós, perquè pensem que hi ha encara molt que fer a Vinalesa, cal solucionar prou 

problemes, coses que hem dit durant la campanya i coses que volem dur a terme i 

estiguen segurs de que lluitarem barallarem, farem una crítica que serà constructiva 

pel bé de tots, siguen votants nostres o no ho siguen i amb el compromís, com he dit, 

d'un treball seriós, professional i posar els punts sobre les ies que pense que hi ha 

moltes coses que fer encara. Moltes gràcies”. 

  

El Sr. Javier Gascó  en representació de Veïns per Vinalesa presa a continuació la 

paraula i assenyala: 

  

“En primer lloc, donar l'enhorabona al Sr. Alcalde per la seua renovació. Nosaltres 

des de Veïns per Vinalesa, la primera cosa que volem fer és donar les gràcies als 

ciutadans de Vinalesa per la responsabilitat que van demostrar el dia de la jornada 

electoral, per la correcció amb què ho van fer la qual cosa va fer que la jornada 

electoral es va desenrotllar amb absoluta normalitat. El nostre més sincer agraïment 

des d'ací. Volem també felicitar a la resta de formacions polítiques, felicitar 

públicament pels seus resultats i, bo, continuarem treballant des de Veïns per 

Vinalesa amb diligència i cura perquè estem convençuts que un Vinalesa més just, 

més equitatiu i més solidari és possible. Les 370 persones que ens van votar estem 

segurs de que prompte seran moltes més, atés que eixe canvi es fa imperatiu i 

continuarem treballant amb diligència, cura i amb la mà estesa a totes les formacions 

polítiques per a quan ho creguen convenient intentar construir junts i en positiu. 

Gràcies.” 

  

A continuació intervé el Sr. Ferrán Pardo en representació de Compromis per 

Vinalesa i indica: 

  



 

 

“En primer lloc, vull donar les gràcies a totes les persones que durant els últims 

quatre anys ens han donat suport i ànim independentment de la seua opció electoral, 

a les 355 persones que han confiat en nosaltres en estes eleccions, i de manera 

especial a les persones que formen part de Compromís per Vinalesa, pel seu treball i 

pel seu esforç. 

 

En Compromís creiem que la política és una ferramenta per a millorar el nostre dia a 

dia. Per això, és necessari un govern que fixe les seues prioritats en les persones, que 

lluite per la igualtat, que defenga els servicis públics. Un govern amb un projecte de 

poble que oferisca oportunitats de desenrotllament personal i comunitari. Que pose 

en valor nostre patrimoni paisatgístic, cultural i lingüístic. 

 

Els resultats de les eleccions deixen una major fragmentació en el ple. El govern 

municipal ja no pot ser d'un sol partit i Compromís és una força clau per a la 

formació d'un nou govern. 

Per estos motius, Compromís per Vinalesa dóna un pas avant. Formarem junt amb el 

PSPV -PSOE un govern estable i de progrés. Tenim l'impuls i les guanyes, les idees i 

el suport de la gent per a assumir este repte. I governar amb un referent ètic, com els 

zapatistes: 

  

Servir i no servir-se, 

Representar i no suplantar, 

Proposar i no imposar, 

Convéncer i no véncer, 

Construir i no destruir. 

I per a fer-ho possible comptem amb vosaltres. 

  

Seguim ací, seguim avant.” 

  

Després d'açò intervé el Sr. Alcalde que fa el discurs següent: 

 

 “Bona vesprada i gràcies per acompanyar-nos i participar de la presa de possessió 

dels vostres nous representants a l'Ajuntament, així com del nomenament de 

l'Alcalde para aquesta nova legislatura. 

 

Vull primer donar l'enhorabona a tot el poble per la participació en aquestes 

eleccions, així com el grau de civisme demostrat en general tant pels partits polítics 

com per la població en tot el desenvolupament del que ha sigut la campanya i el 

procés electoral.   

 

Felicitar també als grups poltics per els resultats obtinguts en estes eleccions. 



 

 

 

Donar les gracies a les companyes i companys per confiar en mi per encapçalar este 

projecte. 

 

Com cada quatre anys, els partits polítics ens hem presentat davant els nostres veïns 

per a fer-los una sèrie de propostes, resumides en els nostres programes electorals, en 

les que els transmetem els nostres conceptes, les nostres aspiracions i els nostres 

projectes del que per a nosaltres ha de ser el nostre poble. Transmetem els nostres 

models de poble. I són les veïnes i els veïns, els que amb el seu vot lliure accepten o 

rebutgen els nostres plantejaments.  

 

Evidentment si preguntàrem un a u per cada una de les nostres propostes, no hi 

hauria una acceptació unànime, sempre haurien matisos, però podem partir de la base 

de que hi ha una acceptació al conjunt del que ens presenta cada opció política quan 

la triem. 

 

Per a alguns partits, els que no ens presentem per primera vegada,  també és un 

moment de revalida, d'acceptació o no de les polítiques que hem defensat o dut a 

terme en la legislatura anterior, i fins i tot de les formes que hem emprat per a portar-

les a terme. 

 

En les eleccions que venim de celebrar, el poble de Vinalesa ha tornat a dir d'una 

forma clara  que vol continuar tenint un govern de progrés. Els votants han tornat a 

preferir el nostre model de poble i el nostre model de gestió davant dels que 

presenten altres formacions, i que venim desenvolupant els socialistes de Vinalesa 

des de 1999. I nosaltres interpretem que també ens estan dient que hi ha matisos, 

coses que es poden i es deuen millorar. 

 

Per a nosaltres governar és consensuar i compartir 

 

Però governar des del respecte a qui pensa i opina diferent com a premissa principal, 

respecte que també reclamem per a nosaltres.  

 

Per això el model de progrés que nosaltres representem el volem consensuar i 

compartir amb els qui des del respecte i la independència ideològica estan disposats a 

compartir-lo per a millorar Vinalesa, i estem segurs que els nostres votants i la gran 

majoria de gent de progrés del poble ens diran que hem triat el millor camí.  

 

Altres formacions han presentat altres propostes, des d'un poble diferent a 

innumerables ombres de sospita i de dubte sobre la gestió municipal. Posicionaments 

que ni compartim ni compartirem.  



 

 

 

Com tampoc han compartit la  majoria dels ciutadans i han dit que no els han agradat 

aquests models, però volem pensar bé i pot ser també tindran els seus matisos. I tots, 

des del respecte, podrem debatre'ls en les sessions plenàries. 

 

Nosaltres, a pesar del context de crisi en què ens trobem immersos, proposem seguir 

apostant per polítiques sostenibles que tinguen com a prioritat a les persones, 

continuarem assumint les competències ara denominades “impròpies” es a dir que en 

teoria no ens tocaria fer,  fins que l'administració competent les assumisca, parlem 

d'Educació, Transport, Seguretat Ciutadana, Serveis Socials, Formació o Ocupació… 

i tantes altres que donada la deixadesa de les administracions competents, i de no 

haver sigut pels municipis compromesos com ha sigut el nostre, hagueren produït 

danys irreparables en la societat.   

 

Continuarem apostant per millorar el model de poble culte, viu i de progrés que 

alguns, per simple desconeixement del que està passant en el seu entorn o per altres 

interessos, neguen la seua existència.  

 

No volem un poble “dormitori”, volem un poble actiu, on les persones, les 

associacions, clubs, entitats i les empreses puguen desenvolupar les seues activitats 

sabent que compten amb l'ajuda del seu ajuntament sempre que treballen en benefici 

de la col·lectivitat, això sí, sense etiquetar a ningú.  

 

Participarem activament en tots els fòrums o entitats supramunicipals en defensa dels 

interessos del nostre poble i estarem presents en totes les plataformes que ens 

permeten treballar per millorar la qualitat de vida dels nostres veïns  

 

 

Continuarem reivindicant a l'administració de l'estat central i a l'administració 

autonòmica, com hem vingut fent fins ara, un sistema de finançament just per als 

ajuntaments que allibere els ciutadans de pagaments, copagaments i repagaments, i 

sobretot en el nostre cas, un tractament igualitari com qualsevol poble del nostre 

entorn en temes tan importants com la sanitat, educació, infraestructures viàries o el 

transport public. 

 

Per primera vegada, i després de 20 anys, s'obri a nivell autonòmic un nou panorama 

polític i esperem un nou govern de progrés. Sabem de la situació de fallida tècnica a 

què han abocat els fins ara dirigents al nostre país, però estem esperançats que les 

prioritats canvien i s'aposte clarament per cobrir les necessitats de les persones, però 

sobretot que es done prioritat a tornar a la gent la dignitat que li ha sigut arrabassada 

per un sistema ultraliberal depredador i injust. 



 

 

 

Per anar acabant, vull donar la benvinguda als nous membres de la corporació 

municipal i als que continuen de l'anterior i desitjar-los que entre totes i tots encertem 

en l'identificació de les necessitats i la resolució dels problemes que se'ns vagen 

plantejant durant aquesta legislatura per a continuar fent de Vinalesa un poble on 

viure i conviure millor. 

  

Finalment vull donar les gràcies als membres de l'anterior corporació que no 

repeteixen en el seu càrrec pel treball que han realitzat, i en especial als meus 

companys de grup polític amb els què tantes i tantes hores de treball he compartit: 

Noelia, Ángeles i Carles, per la meua part ha sigut un gran honor haver pogut 

compartir amb vosaltres tots aquests anys, hem passat moments bons i menys bons, 

però junts hem après molt de la condició humana i el que és treballar pels altres, ens 

queda l'amistat, “que és molt” i el saber que ens tindrem per al que ens faça falta, 

com també vos tindrà gran part del poble, perquè el que sap treballar per als altres, i 

vosaltres ho heu sabut fer, sempre està disponible   

 

Moltes gràcies “.  

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, es va alçar la sessió a les dotze hores i 

trenta minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, En done fe. 


